



## Referat af Bestyrelsesmøde i JAM Frederikshavn Cheerleaders

<b>Dato:</b>	Tirsdag d. 7. maj 2024
<b>Tidspunkt:</b>	Kl. 16.30-20.00
<b>Adresse:</b>	Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
<b>Bestyrelse:</b>	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Sanne Præstgaard Larsen og Rikke Hennig Rafn
<b>Suppleanter:</b>	Maria Rafn, Dennis Bugge
<b>Gæster:</b>	
<b>Afbud:</b>	Tonny Sørensen, Dennis Bugge
<b>Ordstyrer:</b>	Sanne Præstgaard Larsen
<b>Referent:</b>	Rikke Hennig Rafn

### Dagsorden:

#### 1. Fast punkt - Status på økonomi

- *Vi afventer betaling fra Rødspættecup. Når vi har modtaget denne, ligger vi pt. med et overskud i underkanten af 400.000 kr.*

#### 2. Fast lukket punkt – Status på restancer

- *Omfattet af tavshedspligt*

#### 3. Fast punkt – Info fra JAM mailen

- *Intet nyt.*

#### 4. Fast punkt – Evt. nyt vedr. sponsorater, støtte og donationer

- *Tonny har lavet fast støtteaftale med Coop Hjørringvej om donation af små juice og müslibarer til konkurrencer resten af året.*

#### 5. Fast lukket punkt – Opfølgning vedr. punkter fra trænergruppen/trænermøde

- *Omfattet af tavshedspligt*

**6. Fast lukket punkt – Punkter fra Bestyrelse til trænergruppen**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**7. Lukket punkt**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**8. Lukket punkt – Trænerønsker og behov sæson 24/25**

- *Omfattet af tavshedspligt.*

**9. Lukket punkt – Evt.**

- *Ingen drøftelse.*

**10. Udspecificering af budget 2024**

- *Udgifter vedr. halleje, generalforsamling og trænerløbninger skal udspecificeres nærmere. Vivi og Sanne laver udkast til godkendelse på næste Bestyrelsesmøde før det udsendes i Facebook grupper som aftalt på Generalforsamling.*

**11. Udkast til intern forretningsorden i Bestyrelsen**

- *Punktet er udsat.*

**12. Dato for affaldsindsamling og deltagelse fra bestyrelse**

- *Rikke kontakter "Ren natur" med aflysning af tildelt rute for affaldsindsamling pga. tidsmangel, da vi har mange arrangementer i klubben frem til sommerferien.*

**13. Har vi ændringer til trænerkontrakter næste sæson?**

- *Punktet er udsat. Lotte laver udkast til næste Bestyrelsesmøde.*

#### 14. Bestilling af billeder af nye trænere til opslagstavlen

- *Da sæsonen er ved at være slut afventes og tages billeder af alle trænere i coach t-shirts med samme baggrund når vi har afklaring om trænergruppen for næste sæson, således at der ikke skal redigeres på tøj og baggrund for at billederne skal være ensartede.*

#### 15. Opfølgning vedr. Rødspættecup

- *Vi afventer overslag på betaling for uventet ekstra rengøring.*
- *Vi får 26.400 kr. for skolevagter og tidstagning.*
- *Skoleboden giver et overskud på omkring 5000 kr.*
- *Vi skal generelt være flere på de enkelte vagter næste år.*

#### 16. Status vedr. procedure vedr. sygesikringsbevis til konkurrencer

- *Dennis er fortsat i gang med afklaring omkring GDPR mv.*
- *Lotte bestiller 10 kortholder mapper på Temu.*
- *Der skal aftales, hvordan og hvorledes og meldes ud i forhold til at få kopieret og lamineret kopi af alle sygesikringsbeviser til holdmapper.*

#### 17. DM i Århus

- *Der er 52 tilmeldt bus incl. trænere og forældre.*
- *Tonny og Lotte tager med bussen og sover på skolen i Århus.*
- *Sanne bestiller dobbeltdækker til 18.400 kr., da det er samme pris som alm. bus, men så er der mulighed for ekstra plads. Vi kunne desværre ikke få en fast støtte/reklame aftale med dem med rabat.*
- *Bussen kører kl. 16 fra Friskolen fredag d. 31/5 og kører hjem umiddelbart efter præmieoverrækkelse lørdag aften. Der er nogle forældre med bussen, som skal sættes af fredag og afhentes lørdag morgen på Wake Up hotel i Århus.*
- *Rikke tilføjer oprydning i omklædning efter konkurrencer på opgavefordeling til konkurrencer og udfylder opgavefordelingen for DM med de kendte data, og forsøger at afklare med trænere, Bestyrelse og forældre, hvem der dækker de resterende opgaver.*
- *Rikke beder trænergruppen om afklaring om oplysninger til spotterplan til DM og laver denne.*

#### 18. Generalprøve og sleepover

- *Vi skal som minimum have 12 kager til generalprøven.*
- *Vi laver igen mexikanske pandekager – denne gang med både kylling og oksekød.*
- *Rikke og Daniel handler og hører om Tonny evt. kan hjælpe. Ketchup skal være Heinz.*

- *Lotte, Rikke og Tonny står for madlavning sammen med andre hjælpere. Tonny bliver og overnatter.*
- *Rikke spørger i trænergruppen, om de har ønsker/forslag til aktiviteter. Der skal formentlig købes flere klemmer til at lave "Held og Lykke klemmer" til DM.*

#### **19. Skabelon til opgavefordeling og soveansvarlige til sleepovers**

- *Sanne har lavet skabelon til opgavefordeling og soveansvarlige til sleepovers som udfyldes med de data vi kender for den kommende sleepover. Herefter lægger Vivi den ud i frivillig gruppen for dækning af ledige opgaver.*

#### **20. Hvem skal stå for og tjene på Amerikansk lotteri til sommerfest evt. til nye uniformer?**

- *Bestyrelsen har besluttet at overskud fra Amerikansk lotteri denne gang skal gå til drikkevarer mv. på fællestur til Jump´n Fun i Ålborg d. 22. juni, hvorfor alle hold skal være med til at indsamle gevinster.*
- *Rikke beder trænerne om at finde dato for indsamling af gevinster efter DM. Det kan ikke foregå i træningstiden, da vi har gratis prøvetræning de første 2 uger efter DM op til sommerfesten som er 16/6.*

#### **21. DM Sløjfe til godkendelse**

- *Bestyrelsen har godkendt Lotte´s prøvesløjfe. Vivi laver et matchende bagtag.*
- *Vivi´s og Lottes´s sløjfer og bagtags sælges kun til selve generalprøven, hvor den også kan efterbestilles, hvis der ikke er nok.*
- *Overskud fra salg af sløjfer og bagtags går til drikkevarer mv. på fællestur til Jump´n Fun.*

#### **22. Tårs Camp**

- *Bestyrelsen ønsker at takke ja til deltagelse af Gerardo over 2 dage, hvorfor det bliver nødvendigt for ham med en overnatning. Lotte og Vivi tager kontakt til træner Rikke, som har haft kontakt vedr. Gerardo, i forhold til at afklare hans forventninger vedr. overnatning.*
- *Der er ønske i Bestyrelsen om, at vi selv står for madlavning frem for bestilling, da det kan gøres billigere.*
- *Der skal være en livredder tilstede, når udøverne skal i svømmehallen.*
- *Der skal laves et budget for Tårs Camp samt deltagerpris til godkendelse i Bestyrelsen.*

#### **23. Info før store arrangementer**

- *Punktet er udsat.*

**24. Ønske om hylder til medaljer samt mere udsmykning og hygge i hyggerummet**

- *Punktet er udsat.*

**25. Kiggerude til træning**

- *Punktet er udsat.*

**26. Pointsystem**

- *Punktet er udsat.*

**27. Kageordning**

- *Punktet er udsat.*

**28. Evt.**

- *Punkter til kommende møde:*
  - *Planlægning og tilmelding til sommerfest*
  - *Opfølgning vedr. forslag om cheermoms og cheerdads til konkurrencer og arrangementer.*

